

# MØTEREFERAT

Møte (type/sted):	Styremøte
Møtedato:	5/10-23

Kopi:	Til stede:	Navn:	Kopi:	Til stede:	Navn:
	X	Jan Kristian Øverdal		X	Stian Hovstø
	X	Lise Hansen		X	Johan H Undem
	X	Mariell Bråthen			
	X	Tina Helland			
	X	Ole Hoksrud			

Honorarer utbetalt 6/10-23

Møterefereent:	Ine Dahl			
----------------	----------	--	--	--

Sak nr:	Tekst	Ansvar
	<b>Innkalling og referat:</b>	<b>Ine</b>
24	<b>Godkjent</b>	
25	<b>Forbundsdagen 16/11-23: Ole står for gjennomføringen Alle prøve å skaffe sponsorer Sende forespørsel om støtte fra alle laga (ev. om dem kan skaffe eksterne sponsorer)</b>	<b>Ole Alle</b>

26	<b>Travfest 2024: Ønsker samme konsept som i fjord og fortrinnsvis i februar, sjekke om Pål og Aleksander vil/kan bistå Årets hester plukkes i forkant og det deles ut 1stk billett pr.hest</b>	<b>Marielle Lise Tina</b>
27	<b>Kontrakt Dyrskun: Forbundssekretæren har fullmakt til å forhandle frem ny avtale på vegne av forbundet</b>	<b>Ine</b>
28	<b>Info fra forbundssekretær: Ponnilandsleieren underskudd med ca 25.000 Høstkonferansen 2023 ble vellykket med gode tilbakemeldinger DNT's utsendte dekkes av DNT</b>	<b>Ine</b>
29	<b>Støtte til 3-kampen: valgte å avstå i denne omgang grunnet underskuddet fra ponnilandsleieren</b>	<b>Styret</b>

30	<b>Eventuellt:</b> <b>Handlingsplan ønskes igangsatt for forbundsstyret,</b> <b>Forbundsstyret ønsker også at ponnigruppa leverer handlingsplan</b> <b>Johan og Lise informerte litt omkring næringsutviklingen i forhold til prosjekt</b> <b>Solum. Skjervagen rådet oss på høstkonferansen til å engasjere en næringsmekler</b> <b>for å verdsette området vi eier og da ev. å kunne bygge ny bane på Solum</b>	styret

**Underskrifter Skien 6/10-23**

---